
Moties
Onderwerp Omschrijving Einddatum
Beter voor Den Helder over 
wachtruimte centraal station

De fractie van Beter voor Den Helder dient een motie in (M 12) waarmee 
het college van burgemeester en wethouders wordt opgedragen:
1.   voor 1 november 2017 een overdekte en verwarmde wachtruimte bij 
het centraal station geopend    te hebben voor buspassagiers;
2.   deze locatie te voorzien van werkende (led) schermen waarop de 
tijden van het busverkeer zijn te volgen.
Wethouder Wagner ontraadt de motie omdat voor de gevraagde 
wachtruimte veel infrastructurele beperkingen zijn en de provincie het 
bevoegde gezag is voor wat de (led) schermen betreft. Hij zegt evenwel 
toe dat hij zich zal verdiepen in de vraag wat wél mogelijk is en dat hij de 
raad hierover zal informeren. Op basis van deze toezegging trekt de 
fractie van Beter voor Den Helder haar motie in.

7-8-2017 In het vierde kwartaal van 2017 kunt u een 
raadsinformatiebrief verwachten

CDA BB BvDH D66 VVD PvdA over 
oproep basisscholen tot 
samenwerking tot vorming van een 
brede school

De fracties van het CDA, Behoorlijk Bestuur, Beter voor Den Helder, 
D66, de VVD en de PvdA dienen een motie in (M 8.1), waarmee het 
college van burgemeester en wethouders wordt opgedragen:
-     om te stimuleren dat de basisscholen De Hofstee, De Rank en De 
Vloedlijn samen met de Stichting Kinderopvang Den Helder de 
samenwerking weer opzoeken en de gesprekken tot vorming van een 
brede school weer opgepakt worden;
-     de raad middels een raadsinformatiebrief in het vierde kwartaal van 
2017 te informeren over het bovenstaande.
Op basis van de toezegging van wethouder Van der Paard dat het 
college van burgemeester en wethouders de motie overneemt, trekken 
de indieners hun motie in.

7-8-2017

In het vierde kwartaal van 2017 kunt u een 
raadsinformatiebrief verwachten

Stand van zaken

In behandeling

CU over blijverlening in 
programmabegroting 2017

fractie van de ChristenUnie over onderzoek naar het verstrekken 
van blijversleningen om langer zelfstandig wonen mogelijk te 
maken.
De fractie van de ChristenUnie trekt haar motie in op basis van de 
toezegging van wethouder Kos dat hij het gevraagde onderzoek zal 
uitvoeren.

5-12-2016



PvdA e.a. over het onbenutte deel 
van het stadhuis door 
verkoop/verhuur

college opgedragen:
te onderzoeken of er bedrijven of instellingen geïnteresseerd zijn tot 
koop of huren van het onbenutte
deel van het stadhuis na de verbouwing;
bij de geïnteresseerden te melden dat de uitstraling van de buitenkant 
van het gebouw aangepast
wordt aan een in harmonie zijnde uitstraling met de rest van het pand;
over de hierboven genoemde opdrachten uitslag te geven in het eerste 
kwartaal van 2018.

In het vierde kwartaal van 2017 kunt u een 
raadsinformatiebrief verwachten

VVD beleidskader toerisme 
(minicampings)

draagt het college van burgemeester en wethouders op:
1. met onmiddellijke ingang (ook mede in verband met Sail) het aantal 
plaatsen op minicampings te verhogen naar maximaal 30 plekken;
2. de koppeling tussen het aantal kampeerplaatsen en trekkershutten los 
te laten;
3. te onderzoeken of er ruimte is voor de uitgifte van extra vergunningen 
en de uitkomst voor 1 september 2017 middels een raadsinformatiebrief 
terug te koppelen aan de raad.

1-9-2017

VVD beleidskader toerisme 
(recreatieve bebouwing)

draagt het college van burgemeester en wethouders op:
1. naar aanleiding van het KustPact en de Omgevingswet direct in 
contact te treden met de provincie om versoepeling van mogelijkheden 
te bespreken en voorwaarden te scheppen om reeds bestaande én 
nieuwe ontwikkelingen op het gebied van recreatieve bebouwing in Den 
Helder mogelijk te maken;
2. naar aanleiding van het KustPact en nieuwe mogelijkheden binnen de 
Omgevingswet de Duinzoomvisie op korte termijn te herzien en waar 
nodig bestemmingsplannen aan te passen;
3. als uitgangspunt te nemen dat we voorwaarden scheppen en 
maximaal faciliteren waardoor investeringen door enthousiaste 
ondernemers in ons toeristisch product optimaal (maatschappelijk) 
renderen;
4. de raad actief en tijdig te informeren over de ontwikkelingen.

1-9-2017 Zie AV17.00074 'Kustzondering Provincie 
Noord-Holland'

Schriftelijke vragen

Geen status

PvdA over opvang bij huisuitzettingen De fractie van de PvdA dient een motie in waarmee het college van 
burgemeester en wethouders wordt opgedragen te onderzoeken hoe 
groot de synergie en de bereidheid van de driehoek Port of Den Helder, 
Woningstichting Den Helder en de gemeente is om tot een structurele 
oplossing te komen.          
De fractie trekt haar motie in op basis van de toezegging van wethouder 
Kos dat hij deze motie overneemt.

5-12-2016

In behandeling20-11-2017



Onderwerp Omschrijving Einddatum
Behoorlijk Bestuur over kosten 
juridische ondersteuning ontruiming 
postkantoor

De fractie van Behoorlijk Bestuur heeft vragen gesteld over de 
voorbereiding en juridische ondersteuning ten behoeve van de 
ontruiming van het postkantoor. Voor de vragen wordt verwezen naar de 
bijlage.

24-11-2017 In behandeling

Beter voor Den Helder over 
verplaatsing De Kampanje

Zie bijlage vanwege omvang vragen. 4-9-2017 Door middel van raadsinformatiebrief 
RI17.0090 15 augustus de raad geïnformeerd 
dat deze  vragen na beschikbaar komen van 
het plan van aanpak van De Kampanje zullen  
worden beantwoord.

BvDH over gecontracteerde 
advocatenbureaus

De fractie van Beter voor Den Helder heeft schriftelijke vragen gesteld 
over gecontracteerde advocatenbureaus.
Onder andere over Capra.

29-11-2017 In behandeling

CDA over overname AZA   • Het CDA is bezorgd, zeker waar het gaat om kwetsbare inwoners. 
Deelt u onze zorgen en bent u bereid te interveniëren en zorgen/onrust 
te verminderen bij de inwoners die gebruiken maken van AZA?
  • Zo nee, waarom niet?
  • Zo ja, kunt u aangeven welke acties u daartoe gaat ondernemen en 
welk resultaat u nastreeft?
  • Het is ons bekend dat Tzorg een contractpartner is van de gemeente 
Den Helder. Maar is volledige contract overname met dezelfde 
voorwaarden mogelijk?
  • Zo nee, wat is het alternatief en welke stappen gaat u nemen?

30-11-2017 In behandeling

ChristenUnie over Theater de 
Kampanje

  • heeft de directie van De Kampanje inmiddels een plan van aanpak 
gepresenteerd?
  • zo niet, op welke termijn verwacht u het plan van aanpak te 
ontvangen?
  • op welke termijn verwacht u het plan van aanpak aan de 
gemeenteraad toe te sturen? (Bij voorkeur voor de komende 
begrotingsbehandeling.)

22-11-2017 In behandeling

D66 over subsidieregeling armoede 
en schulden

Schriftelijke vragen D66 over subsidieregeling armoede en schulden. 30-11-2017 In behandeling

Stadspartij Den Helder over de 
Nollen

De fractie van de Stadspartij Den Helder heeft schriftelijke vragen 
gesteld over de Nollen naar aanleiding van een artikel in de Helderse 
Courant.  Voor de vragen wordt verwezen naar de bijlage.

25-11-2017 In behandeling

Stand van zaken



Stadspartij over openbaar vervoer Vragen aan het college:
  • Wat heeft u gedaan om de lijn 152 te laten blijven bestaan?
  • Bent u bereidt om samen met de andere Noordkop gemeenten een 
vuist te maken om de drie lijnen in onze regio bij de provincie aan te 
melden als belangrijke lijnen die niet mogen verdwijnen?
  • Bent u het met ons eens dat een alternatief kan zijn om alleen de 
bussen te laten rijden op de rendabele momenten en wilt u deze 
oplossing inbrengen tijdens uw onderhandelingen?

30-10-2017 Beantwoording volgt voor Presidium

Stadspartij over Theater de 
Kampanje

Zie bijlage in verband met de omvang van de vragen (9 pagina's). 28-8-2017 Door middel van raadsinformatiebrief 
RI17.0090 15 augustus de raad geïnformeerd 
dat deze  vragen na beschikbaar komen van 
het plan van aanpak van De Kampanje zullen  
worden beantwoord.

Vrije Socialisten over wietplantages De fractie van de Vrije Socialisten stellen vragen over wietteelt (zie 
bijlage).

8-11-2017 In behandeling

Toezeggingen 
Onderwerp Omschrijving Einddatum

In het vierde kwartaal van 2017 kunt u een 
raadsinformatiebrief verwachten

D66 Stp PvdA GrLi Verm VS motie 
vreemd over verlichting van de lasten 
inzake de eigen bijdrage voor de 
WMO

De fracties van D66, de PvdA, GroenLinks, de Stadspartij Den Helder, 
Vermooten en de Vrije Socialisten dienen een motie vreemd aan de orde 
van de dag in (M 11), waarmee het college van burgemeester en 
wethouders wordt opgedragen:
  • vóór de behandeling van de kadernota een voorstel aan de raad voor 
te leggen tot lastenverlichting inzake de eigen bijdrage voor de WMO 
voor de inkomensgroep van één tot twee             keer modaal door 
bijstelling van de berekening van de eigen bijdrage voor deze 
inkomensgroep;
  • de hieruit voortvloeiende lasten te dekken uit de onderbesteding 
binnen het sociaal domein dan wel de buffer voor het sociaal domein.
Wethouder Kos zegt toe dat het college van burgemeester en 
wethouders aan punt 1 van de motie tegemoet zal komen. Hierop 
besluiten de indieners de motie in te trekken.

8-5-2017
Stand van zaken



Motie BvDH over het benoemen van 
een nachtburgemeester

De fractie van Beter voor Den Helder dient een motie (M 12) waarmee 
het college van burgemeester en wethouders wordt verzocht:
-     het initiatief te nemen tot het benoemen van een nachtburgemeester 
met vooraf vastgestelde         bevoegdheden en taken uiterlijk op 1 
oktober 2017;
-     de nachtburgemeester middels een stemming via het internet door 
de Helderse bevolking te laten   kiezen;
-     de gemeenteraad hierover te informeren;
De fractie van Beter voor Den Helder trekt haar motie in op basis van de 
toezegging van wethouder Krijns dat het college hierover in gesprek gaat 
met vertegenwoordigers uit de horeca en er daarna op terugkomt hoe 
een en ander verder vorm kan krijgen.

28-8-2017 Wethouder Krijns gaat in gesprek met 
betrokken actoren

In het vierde kwartaal van 2017 kunt u een 
raadsinformatiebrief verwachten

Nota Armoedebeleid 2017-2020 De fracties van D66, de Stadspartij Den Helder, Sociaal Lokaal Den 
Helder en Beter voor Den Helder dienen een motie in (M 11.1) waarmee 
het college van burgemeester en wethouders wordt opgedragen:
1.   De aanpak van de armoedeval als vast onderdeel in het 
armoedebeleid op te nemen;
2.   Te onderzoeken wat het effect is van het bestrijden van de 
armoedeval op het vinden en        accepteren van werk voor deze 
inkomensgroep;
3.   Vóór de behandeling van de begroting 2018 een voorstel aan de 
raad voor te leggen voor de   aanpak van de armoedeval.
Op basis van de toezegging van wethouder Van der Paard dat het 
college van burgemeester en wethouders de motie overneemt, trekken 
de indieners de motie in. Wethouder Van der Paard wijst er wel op dat 
thans geen financiële middelen beschikbaar zijn.

25-9-2017



Wethouder Wagner over 
alternatieven park Julianadorp

Wethouder Wagner heeft op 11 september 2017 in de commissie Senb 
een toelichting gegeven op drie scenario’s die zijn opgesteld naar 
aanleiding van het initiatief en het overleg met diverse belanghebbenden.
            Scenario 1 = uitvoering overenkomstig masterplan 2010;
            Scenario 2 = uitvoering  ‘groene long’;
            Scenario 3 = uitvoering ‘parkinitiatief’.
Naar aanleiding van de bevindingen geeft wethouder Wagner aan dat hij 
de wensen in breder perspectief gaat bekijken om te bezien in hoeverre 
aan de wensen van de belanghebbenden tegemoet kan worden 
gekomen. De wethouder informeert de raads- en commissieleden nog 
schriftelijk over de betrokkenheid van de groeperingen daarbij en de 
termijn waarop dit onderwerp opnieuw aan de orde kan komen in de 
commissie.

31-10-2017

Wethouder Wagner over WA-hof 
uitbreiding 4.1 2017

Wethouder Wagner heeft aan de commissie Stadsontwikkeling en -
beheer op 2 oktober 2017 een schriftelijke reactie toegezegd over de 
eigendomssituatie van de gronden, de mogelijke bouwrichting binnen de 
kavels en de gemaakte afspraken over voorinschrijvingen.
Het bestemmingsplan WA-hof, uitbreiding fase 4.1 2017 wordt 
geagendeerd voor de raadsvergadering van 16 oktober 2017.

3-11-2017

In behandeling

In behandeling


